



Office of the
Chief Coroner
Bureau du
coroner en chef

Affidavit of Service of Summons

Affidavit de signification d'assignation à comparaître

The Coroners Act – Province of Ontario
Loi sur les coroners – Province de l'Ontario

I _____, of the _____ of _____
Je soussigné(e), _____, de _____ de _____

in the _____ of _____, _____
dans le/la/l' _____ de _____, _____
(Occupation / Profession)

make oath/affirmation and say that I did on the _____ day of _____ 20 _____
déclare sous serment/affirmation solennelle que le _____ jour de _____ 20 _____

serve _____ with a true copy of the attached summons.
j'ai signifié à _____ (Print Name / Nom en lettres moulées) une copie conforme de l'assignation ci-jointe,

Strike out inapplicable clauses / Radier l'alinéa inapplicable

a) personal service by delivering said summons to _____
en délivrant ladite copie à _____ (Name / Nom)

at / à _____, or / ou _____
(Address / Adresse)

b) by leaving a copy, in a sealed envelope addressed to the person summoned, at his or her place or residence with
en laissant une copie, dans une enveloppe cachetée, à l'attention de la personne assignée, à son lieu de résidence, copie que j'ai remise à

_____ who appeared to be an adult member of the same household, or
(Name / Nom) _____ une personne qui m'a semblée être un adulte habitant sous le même toit, ou

c) by sending the same registered mail addressed to the place of residence of the person summoned
en l'envoyant par courrier recommandé au lieu de résidence de la personne assignée.

_____ at / à _____

(Signature)

Sworn before me this / Fait sous serment devant moi le _____ day of _____ 20 _____
(Day / Jour) (Month / Mois)

At the / à _____ of / de _____

in the / dans le/la/l' _____ of / de _____

A Commissioner, etc. / Commissaire ou autre

Personal information contained on this form is collected under the authority of the *Coroners Act*, R.S.O. 1990, C. C.37, as amended. Questions about this collection should be directed to the Chief Coroner, 25 Morton Shulman Avenue, Toronto ON M3M 0B1, Tel.: 416 314-4000 or Toll Free: 1 877 991-9959.

Les renseignements personnels contenus dans cette formule sont recueillis en vertu de la *Loi sur les coroners*, L.R.O. 1990, chap. C.37, telle que modifiée. Si vous avez des questions sur la collecte de ces renseignements, veuillez les adresser au coroner en chef, 25, avenue Morton Shulman, Toronto ON M3M 0B1, tél. : 416 314-4000 ou, sans frais : 1 877 991-9959.